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Subject: RE: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020
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=

Je ongemak over het ontbreken van zicht op de noemer (het totaal aantal uitgevoerde testen) herken ik wel: het lijkt de

hoogte van het percentage positieven te vervuilen.

De signaalwaarde voor de inschaling is echter niet gekoppeld aan het percentage positieven maar aan het aantal

besmettingen/100.000 inwoners.

Daarnaast houdt het RIVM “zicht op het virus’ vooral door te volgen waar besmettingen plaaatsvinden (gegevens uit bron en

contactonderzoek).

Als vanaf end december de web-verbinding kan worden gemaakt met CoronlT, kunnen commerciéle teststraten daarin ook

hun negatieve wtslagen cq totaal aantal uitgevoerde testen rapporteren, 1s mijn beeld.

Je vraag over totaal aantal testen en totaal aantal positieven in de zorg: volgens mij zijn die cijfers juist al gebruikt in de

berekening, en 1s op basis van het resterende aantal positieven een aanname gedaan over het totaal aantal onbekende

uitgevoerde testen bij commercielen.

De hamvraag is of het niet kennen van het totaal aantal uitgevoerde testen echt een issue is. Mij lijkt dat mn van belang is

dat we de positieven kennen.

Groet

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2¢
5.1.2e

Miusterie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
+316

@minvws.nl

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [EXECEES EIR) ERED ominvvws.nl>
Datum: dinsdag 01 dec. 2020 11:45 PM

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

-IEE
Dank. Ik begrijp de nota.

Rekenexercitie suggereert grote nauwkeurigheid met enorme bandbreedte. Tussen 6.000 en 60.000 commerciéle testen per
week.

Het percentage positief getest bij ziekenhuizen enzo is dat niet te achterhalen? Bekend is het totaal aantal, als het percentage
bekend is, geeft dat meteen veel meer inzicht in de omvang van de commerciéle testen. Dan kan de bandbreedte sterk terug

gebracht worden.

Het RIVM meldt dat het voor het zicht op het virus voldoende is als ze de positieve testuitslagen kennen. Die redenering volg ik
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niet. Als we straks in plaats van 50.000 testen per dag er 350.000 of meer gaan doen en ook mensen asymptomatisch of met

lichte klachten (waarmee ze zich eerder niet lieten testen) laten testen komen er positieve testen die eerder niet gevonden
werden (en via modellering mogelijk opgenomen zijn in het totaal aantal besmettelijke mensen).
Met kleine fluctuaties is de invloed klein, maar als er 7 keer zoveel getest wordt om nog meer kan je dit niet volhouden lijkt me.

Dus dan is er informatie nodig over aantal testen en % positief en waarschijnlijk ook de reden van testen (getest ivm klachten;
ivm BCO; periodieke test werkgever; ivm vliegen of bezoeken evenement, type test).
Wat kan het GGD systeem binnenkort? Wat is de meerwaarde van informatie verzamelen van commerciéle bureaus?

Je eindigt de nota nu met opties zonder advies. Wat is jullie voorkeur? Kan dat niet beter worden geadviseerd.
Ik denk dat het waard is om te investeren in een vorm van monitoring.

Groet,

5.12e

B=: 6.1.2e 1512 FE) SEE @ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 1 december 2020 22:24

@minvws.nl>; E. BE GE)EEE@ minvws.nl>
@minvws.nl>)

Onderwerp: RE: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

«IEEE
Nota staat bij jullie in Marjolein. Gisteren ook al even kort met EE besproken. Hoewel we denken dat het meevalt, is er ook een

deel wat we gewoon niet weten. IG] geeft aan dat merendeel van de bevraagde teststraten goed handelen en positieve uitslagen

doorgeven. Echter een derde heeft (nog) niet gereageerd richting IG). Bij handelingsopties hebben we “cijfers achterhalen via

VNO” niet opgenomen, want navraag op dit punt blijkt tot nu toe weinig op te brengen.

Groet,

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 20:29

Aan: [ERIE minvws.ni>; [IEEEEERAET) EEE© minvws n>
CC: BEAN, .

(EA minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

Vermoedelijk komt nota vanavond naar je toe in Marjolein, dus dan weet je alles ;-)

5.1.2e 5.1.2e
v. l.2e

@minvws.nl

+31 6 5.1.2e

Van:BEE12BBJEEMe ninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 1 december 2020 20:28

minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

Helder! Dank voor toelichting

BEY was er.
Dit was tot nu toe wel het beeld

Feit dat Ig) er achter aan 1s gegaan melden we ook steeds.

Dit 1s dus meuws O0*



Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou: IGEN18 (EES SCE vis >
Datum: dinsdag 01 dec. 2020 8:23 PM

Aww: ENE, IE OE GREED) EEE viv.o>. IEEE) EKERiis >
Onderwerp: FW: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

HaEd
Was jij in alert-overleg?
Ik las dit: "AZ vraagt naar het effect van de meldingen van de commerciéle testresultaat op de dagelijkse cijfers.

VWS noemt dat de variatie hoog ligt. VWS spreekt ook het vermoeden uit dat een aantal commerciéle

testresultaten positieve

testresultaten niet melden.

Wij denken dat het eigenlijk wel meevalt. Eyheeft vandaag een nota doorgezet in Marjolein met meer achtergrond. IG]

heeft aangegeven dat meeste commerciélen eigenlijk best goed melden, en wij niet denken dat het zicht op het virus nou zo

enorm wordt beinvloed.

Groet

5.1.2e 5.1.2e

v.1.2e

5.1.2e @minvws.nl

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 17:56

JE EER

minvws.nl>;

om
@minvws.nl>;

Onderwerp: FW: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

Ter info: hieronder de terugkoppeling van het alert-overleg van net.

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 17:46

Onderwerp: Verslag Alertoverleg - 1 december 2020

Ha,

Hieronder de kernpunten van het alert-overleg van zojuist.

1. Actueel beeld

¢ NCTV noemt dat de OMT-adviesaanvraag is gelekt.
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NCTV noemt dat het epidemiologisch beeld door VWS is geschetst in het DOC-19 en dat [RES in

de MCC-19 de verwachting heeft uitgesproken dat het aantal IC-opnames van 10 per dag pas in januari zal

worden bereikt.

NCTV vraagt wanneer het OMT-advies van maandag naar de Kamer gaat. VWS antwoordt dat dit naar

verwachting volgende week dinsdag zal zijn.

NCTV verwelkomt de gemiddelde daling van het percentage positief geteste mensen.

AZ noemt dat de twee stromingen m.b.t. het maatregelenpakket in het MCC-19 is teruggekomen.
AZ vraagt naar het effect van de meldingen van de commerciéle testresultaat op de dagelijkse cijfers. VWS

noemt dat de variatie hoog ligt. VWS spreekt ook het vermoeden uit dat een aantal commerciéle

testresultaten positieve testresultaten niet melden.

AZ vraagt naar wat de consequenties zijn als er niet gemeld wordt. Hier wordt op teruggekomen.

NCTV noemt dat in het DOC-19 er redelijk wat kritiek was over de inhoud, proces en communicatie rondom

de routekaart. EZK, LNV, SZW, I&W, FIN hadden in het DOC-19 grote zorgen over de routekaart zoals die er

nu ligt. Ook was er het besef dat de wereld er weer heel anders uit kan zien tegen de tijd dat de routekaart

relevant wordt. Er is geconcludeerd dat nog nagedacht zal worden hoe het proces precies gelopen zal

worden.

VWS noemt dat de boodschap uit het DOC-19 ook overgebracht zal worden aan MinVWS. Een routekaart kan

bijdragen aan voorspelbaarheid maar er is nog veel onzekerheid over hoe de situatie is in januari. Daarnaast

is er nu meer tijd omdat de verwachting over wanneer we in zorgelijk zitten is verschoven.

AZ geeft aan dat bewindspersonen mogelijk verschillend denken over de routekaart.

AZ vraagt of naar de Kamer is gecommuniceerd wanneer een nieuwe routekaart komt. VWS antwoordt de

maand december.

AZ geeft aan dat de routekaart een expliciete weging vraagt.

NCTV vraagt zich af in hoeverre het wenselijk is om zaken vast te leggen in de routekaart en wijst op het

belang van manoeuvreerruimte.

NCTV vraagt of een disclaimer op een routekaart wenselijk is. Ook is het formuleren op een ander

abstractieniveau is een mogelijkheid maar dat kan ten nadele komen van de voorspelbaarheid die de

routekaart dient te bereiken.

AZ vraagt de ervaringen in andere landen. NCTV noemt het voorbeeld van Ierland.

Besloten wordt even het gesprek met MinVWS af te wachten.

Indien er meer tijd gegund wordt kan er ook gekeken worden hoe met een brede groep hiernaar gekeken

kan worden.

AZ geeft aan dat het BWO morgen een moment is om dit te bespreken.
NCTV biedt aan dat meegedacht kan worden indien hier input op geleverd kan worden.

NCTV noemt dat MinJ&V over het algemeen geen voorstander is van automatisme en regionale aanpak.

VWS kijkt nog even naar de toezegging van de MP.

AZ geeft aan dat routekaart enerzijds perspectief kan bieden en anderzijds ook geen perspectief omdat de

routekaart verzwaard is.

VWS meldt dat als er behoefte is aan perspectief dat iets gezegd kan worden als 10 IC per dag wordt

bereikt.

VWS geeft aan dat een gesprek heeft plaatsgevonden over de field labs. Er is afgesproken dat ook testen

betrokken zal worden. Dit kan de MP helpen om de lijn uit te dragen dat de gesprekken plaatsvinden. NCTV

noemt dat er nog een verslag komt.

Buitenland

Niet aan bod gekomen.

Langere termijn
Niet aan bod gekomen.

Handhaving
NCTV noemt de bewijslast voor het geen mondkapjes hoeven op doen. Dit raakt aan winkeliers. VWS noemt

dat hier een lijn op is en dat deze is afgestemd met OV-bedrijven en vervoersbedrijven.

Zaken die voorgelegd dienen te worden aan de betrokken bewindspersonen
De routekaart wordt nog besproken met MinVWS.
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6. Rondvraag
 N.v.t.

Programmadirectie COVID-19

Nationaal Coérdinator Terrorismebestrijding en Veiligheid

T: 06 5.1.2e

M: minjenv.nl

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektromsch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no lability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


